

TRAFFIC PAINT REMOVER



DESCRIPTION:

Introducing Technician's Choice® TEC307 Traffic Paint Remover... designed to remove white and yellow traffic paint without damaging most types of automotive surfaces.

DIRECTIONS:

DO NOT USE IN DIRECT SUNLIGHT OR ON HOT SURFACE. TEST SMALL INCONSPICUOUS AREA FOR ADVERSE EFFECTS ON THE AUTOMOTIVE FINISH. Apply the Traffic Paint Remover using the dispensing spout and spread evenly using an applicator pad. Let stand for one (1) to two (2) minutes. Agitate with the pad and rinse with clear water. After rinsing, wash the car with the recommended car wash and wipe dry. Apply the recommended car polish and buff to a shine.

OUTSTANDING FEATURES:

- Safe for most automotive surfaces

AVAILABLE SIZE(S):

- (6) 32oz / Case



Tomorrow's Technology Today
TECHNICIAN'S CHOICE®
 PROFESSIONAL SERIES
TEC307
TRAFFIC PAINT REMOVER
 Décapant pour Peinture de Trafic

TEC307 Traffic Paint Remover is designed to remove white and yellow traffic paint without damaging most types of automotive paint surfaces.

DIRECTIONS: NO NOT USE IN DIRECT SUNLIGHT OR ON HOT SURFACE. TEST SMALL INCONSPICUOUS AREA FOR ADVERSE EFFECTS ON THE AUTOMOTIVE FINISH. Apply the Traffic Paint Remover using the dispensing spout and spread evenly using an applicator pad. Let stand for one (1) to two (2) minutes. Agitate with the pad and rinse with clear water. After rinsing, wash the car with the recommended car wash and wipe dry. Apply the recommended car polish and buff to a shine.

Le décapant de peinture TEC307 est conçu pour enlever la peinture de circulation blanche et jaune sans endommager la plupart des surfaces de peinture automobile.

MODE D'EMPLOI: NE PAS UTILISER DANS LA LUMIÈRE DIRECTE OU SUR LA SURFACE CHAUDE. TESTER PETITE ZONE INCONSPICUE POUR EFFETS NÉGATIFS SUR LA FINITION AUTOMOBILE. Appliquez le décapant Traffic Paint à l'aide du bec verseur et répartissez uniformément à l'aide d'un tampon applicateur. Laissez reposer pendant une (1) à deux (2) minutes. Agitez avec le tampon et rincez à l'eau claire. Après le rinçage, lavez la voiture avec le lave-auto recommandé et séchez. Appliquez le vernis de voiture recommandé et polissez pour obtenir un éclat.

DANGER: Flammable liquid and vapor. May be fatal if swallowed and enters airways. Causes skin irritation. Causes eye irritation. Before using, carefully read other PRECAUTIONS on back panel.

DANGER: Liquide et vapeurs inflammables. Peut être mortel en cas d'ingestion et de pénétration dans les voies respiratoires. Provoque une irritation de la peau. Provoque une irritation des yeux. Avant d'utiliser, lisez attentivement les autres PRECAUTIONS sur le panneau arrière.

WARNING: This product can expose you to chemicals including Naphthalene, which is known to the State of California to cause birth defects or other reproductive harm. For more information go to www.PSDWarnings.ca.gov.

ATTENTION: Ce produit peut vous exposer à des produits chimiques, y compris le naphthalène, dont l'état de Californie sait qu'il peut causer des malformations congénitales ou d'autres problèmes liés à la reproduction. Pour plus d'informations, rendez-vous sur www.PSDWarnings.ca.gov.

ITEM #: TEC30732

32 U.S. FL. OZ. 946 ml

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN



Serving the Automotive Industry since 1969
 Innovations in Chemistry since 1935

